
Generalforsamling i grundejerforeningen Bjergfyrvej/Skovfyrvej 

19.oktober 2017 i SFO lokalet Tornby skole 

1. Valg af dirigent 

 Alfred Jochumsen blev foreslået og valgt til dirigent. AJ kunne konstatere at mødet 

var rettidigt indkaldt i hht. foreningens vedtægter 

2. Formandens beretning 

Formand Peter Skovgaard aflagde beretning. Der har i budgetåret ikke været særlige 

udgifter til snerydning. Gartneren har fældet/beskåret træer langs stien. Tommy 

Riisager, ejeren af de gule huse, gik med til rodskæring af træer langs stien, hvilket 

blev udført. Asfalten blev repareret. Bøgepur blev klippet. 

Hjørnegrunden er nu solgt og vil blive bebygget i løbet af vinteren. Der er foreløbig 

fjernet beton og rør fra det første fjernvarmeanlæg. Grunden har været vedligehold 

med græsklipning af foreningen v/ Jan Jakobsen i sommer og det har pyntet på 

området.  

Beretningen godkendt. 

3. Forelæggelse af regnskab  

 Kasserer Jan Jakobsen gennemgik det af revisor godkendte regnskab, som også blev 

godkendt af forsamlingen.  

4. Forelæggelse af budget 

Kasserer Jan Jakobsen gjorde rede for bestyrelsens forslag til budget og kontingent 

for det kommende år. 

Bestyrelsen anbefaler at kontingentet sænkes til kr. 600 pr husstand i det kommende 

budgetår, for at undgå at få for stor kassebeholdning. Dette blev vedtaget, dog med et 

forbehold om at kontingentet vil kunne stige igen i 2018/19, hvis der viser sig behov 

for det. 

5. Indkomne forslag fra bestyrelsen eller medlemmer 

 Der var ingen indkomne forslag 



6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

 Gro Glans og Tom Arleth var på valg. Begge accepterede genvalg og blev valgt ved 

akklamation. 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant 

   Torben Filt og Bettina Christensen genopstiller  til hhv. revisor og revisor 

suppleant. Begge genvalgt. 

8. Eventuelt 

Man drøftede en evt. nedlæggelse af stien langs læhegnet. Bestyrelsen vil undersøge 

holdningen til dette og evt. mulighed for den ændring i lokalplanen som en 

nedlæggelse vil kræve. 

Der blev også talt om fristen for indsendelse af forslag til generalforsamlingen, samt 

mødetidspunktet. Bestyrelsen tager det hele med i sine overvejelser. 

Dirigenten afsluttede den formelle del af mødet med at takke for god ro og orden. 

Derefter var der som sædvanlig en uformel snak over et enkelt traktement. 

Referent 

Gro Glans 

 

  

 

 


